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OSNOVNA ŠOLA ŽIRI 

Svet Osnovne šole Žiri in VVE 

 

 

 

Z A P I S N I K 
 

10. seje Sveta Osnovne šole Žiri in VVE, ki je potekala v četrtek, 13. marca 2025,  

s pričetkom ob 18.30 v novi zbornici šole. 

 

Prisotni:  
Člani Sveta Osnovne šole Žiri in VVE (v nadaljevanju Svet šole): 

Vida Pondelek, Polona Mohorič Poljak, Tanja Ficko Trček, Tina Filipič, Andraž Tušek, Gregor 

Mlinar, Polona Burnik, Petra Cankar, Jerneja Likar, Nastja Šink.  

 

Opravičeno odsotna: Maja Justin Jerman 

Vabljeni: Marijan Žakelj, Andreja Oblak Kavčič, Katarina Primožič. 

 

Zapisnikarica: Damijana Jesenko Capuder 

 

 

K 1. točki dnevnega reda:  

Pregled prisotnosti in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodila predsednica Sveta šole, Vida Pondelek. Prisotnih je bilo 10 članov, ugotovljena je 

bila sklepčnost. Predsednica je povedala, da se seja snema za potrebe zapisnika. 

 

 

K 2. točki dnevnega reda:  

Sprejem dnevnega reda 10. seje 
 

1. Pregled prisotnosti in ugotovitev sklepčnosti; 

 

2. Sprejem dnevnega reda 10. seje;  

 

3. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 9. seje z dne, 26. 9. 2024; 

4. Obravnava in sprejem Letnega poročila za šolo in VVE za leto 2024;  

5. Obravnava in sprejem Finančnega načrta za leto 2025;                              

6. Začetek postopka razpisa volitev predstavnikov v Svet Osnovne šole Žiri in VVE; 

7. Razno (predlogi, pobude in vprašanja); 

8. Ocenitev delovne uspešnosti ravnatelja za leto 2024. 

 

 

Svet šole je soglasno sprejel 

SKLEP št. 10-1: Svet osnovne šole Žiri in VVE sprejme predlagani dnevni red 10. seje.  
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K 3. točki dnevnega reda:  

Potrditev zapisnika 9. seje z dne 26. 9. 2024, realizacija sklepov 
 Zapisnik 9. seje je bil priložen vabilu. Objavljen je tudi na spletni strani šole.  

 

Svet šole je soglasno sprejel 

SKLEP št. 10-2: Svet osnovne šole Žiri in VVE potrdi zapisnik 9. seje z dne 26. 9. 2024.  

 

 

K 4. točki dnevnega reda: 

Obravnava in sprejem Letnega poročila za šolo in VVE za leto 2024 

 Gradivo je bilo priloženo vabilu. 

 

Besedo je prevzel ravnatelj, Marijan Žakelj in na kratko izpostavil: 

- delo je potekalo po ustaljenem načrtu. Realizacija programa je bila od 98 – 100 %. V 

lanskem letu nismo uspeli izvesti planinske šole; 

- odnos učencev do šole in znanja se spreminja. Nekaj učencev v tem šolskem letu razred 

ponavlja.; 

- pri investicijskemu vzdrževanju smo realizirali tisto, za kar so bila sredstva odobrena; 

- izven plana smo morali v nabavo novega plinskega kotla v kuhinji v vrednosti 8.357 €, kar 

je bilo delno financirano s strani občine. Zamenjali smo tudi strežnik v vrednosti 5.449 €. 

 

Ker na povedano ni bilo vprašanj, je besedo prevzela pomočnica ravnatelja v vrtcu, Andreja Oblak 

Kavčič in poročala o delu v vrtcu: 

- izpostavila je otroški bazar, kjer so starejši otroci svoja premajhna oblačila podarili mlajšim 

otrokom; 

- otroci so nastopali ob prižigu lučk v decembru, vzgojiteljice so na stojnicah prodajale 

izdelke. Zbrane prostovoljne prispevke v višini 580 € so namenile v šolski sklad; 

- že drugo leto imajo prednostno nalogo, ki poleg socializacije, gibanja in ekologije daje 

poudarek empatiji in moči sočutja v medsebojnih odnosih; 

- velik pomen dajejo zdravemu razvoju otrok, skrbi za vzgajanje vrednot in sočutja do 

sočloveka; 

- izvedli so vse dejavnosti in aktivnosti, ki so bile načrtovane v letnem načrtu vrtca; 

- povezujejo se z ožjim in širšim okoljem: z društvi v kraju, galerijami, Rdečim križem, 

akcijsko skupino za samopomoč, medgeneracijsko tudi z domom starejših Senecura, 

knjižnico, policijo, sodelujejo z OŠ Žiri, Vrtcem pri Sv. Ani, OŠ Jela Janežiča, ... in širše: 

letovali so na kmetiji Podmlačan, obiskali Kekčevo deželo, Antonijev rov, Geopark Idrija, 

Idrijski grad, narodno galerijo, prirodoslovni muzej, lutkovno gledališče, …; 

- tradicionalno so izvedli izmenjavo semen na parkirišču pred vrtcem; 

- sodelujejo s starši (predstavitve poklicev, praznovanje rojstnih dni,…); 

- pred novim letom so strokovne delavke zaigrale igrico v kinodvorani za starše in otroke; 

- vsi projekti so bili realizirani. Mreže gozdnih vrtcev so lepo zaživele, ogromno dejavnosti se 

izvaja na prostem, v vseh vremenskih pogojih; 

- interesne dejavnosti (joga, pevski zbor in terapevtski pes) so potekale po načrtu; 

- izvajali so tudi angleške urice in slovenščino za dvojezične otroke. 

 

Na poročilo ni bilo vprašanj in pripomb. 

 

Obrazložitev k finančnemu poročilu za šolo in VVE za preteklo leto je podala računovodkinja, 

Katarina Primožič. Povedala je, da sta tako šola kot vrtec poslovala pozitivno. Prihodki in odhodki 

so se povišali za 5 %. Finančni načrt za leto 2024 smo 100 % dosegli.  
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Predstavnica staršev je vprašala koliko se bo podražil vrtec? 

Računovodkinja je odgovorila da so od 1.1.2025 cene vrtca višje za 4,9 %. 

 

Ravnatelj je dodal informacijo o šolskem skladu. Začetno stanje na dan, 1.1.2024 je bilo 8.590 €, 

prihodkov v letu 2024 je bilo 6.133 €, odhodkov pa 1.997 €, stanje na dan, 31.12.2024 je bilo 12.727 

€. Povedal je tudi, da je upravni odbor šolskega sklada predlagal, da se določene šole v naravi 

sofinancira za vse učence, npr. pri prevozih. Računovodkinja je dodala, da so do današnjega dne 

porabili 3.200 €. 

 

Ravnatelj je omenil zbiranje sredstev za Matica in se vsem skupaj, tako staršem, zaposlenim in 

otrokom zahvalil tudi v imenu Maje Justin Jerman. Poudaril je pomen solidarnosti in ozaveščanja 

otrok.  

 

Finančnemu poročilu je bilo dodano tudi Inventurno poročilo o popisu osnovnih sredstev, drobnega 

inventarja, denarnih sredstev, terjatev in obveznosti ter sredstev v upravljanju na dan 31. 12. 2024  

in Finančno poročilo šolskega sklada za leto 2024. 

 

Drugih vprašanj in pripomb na podana poročila ni bilo. 

 

Svet šole je soglasno sprejel 

S K L E P  št. 10-3: 

Svet osnovne šole Žiri in VVE sprejme Letno poročilo za šolo in VVE za leto 2024 skupaj s 

prilogami. 

 

 

K 5. točki dnevnega reda:  

Obravnava in sprejem Finančnega načrta za leto 2025 

 Gradivo je bilo priloženo vabilu. 

 

Ravnatelj je omenil kadrovske zadeve in izpostavil, da na porodniško odhajajo tri učiteljice, tri pa 

se bodo do konca leta upokojile. S pridobivanjem kadrov imamo vse več težav.  

 

Največji finančni zalogaj je nabava računalnikov, ker že več let ni bilo razpisa za sofinanciranje.  

 

Računovodkinja je dodala, da je bil finančni načrt prilagojen glede na sprejeti proračun občine. V 

začetku tega tedna smo prejeli spremembe, dodano je 9.000 € na strani vrtca, na strani šole pa 

3.000 €. Pogodbe o financiranju so v podpisu. 

 

Na podano razlago ni bilo vprašanj in pripomb. 

 

Svet šole je soglasno sprejel 

S K L E P  št. 10-4: 

Svet osnovne šole Žiri in VVE sprejme Finančni načrt za leto 2025. 

 

 

K 6. točki dnevnega reda:  

Začetek postopka razpisa volitev predstavnikov v Svet Osnovne šole Žiri in VVE 

Predsednica Sveta šole je razložila, da s 5.10.2025 poteče mandat Svetu šole. Najkasneje 3 mesece 

pred iztekom je potrebno razpisat volitve predstavnikov, določit rokovnik in imenovat tričlansko 

komisijo. Predsednica je predlagala, da naj bi z razpisom volitev pričeli v drugi polovici aprila. V 
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tem času bomo na občino poslali pisni poziv za določitev treh predstavnikov v Svet šole s strani 

ustanoviteljice, prav tako tudi predsednici sveta staršev v šoli in vrtcu. 

 

Svet šole je soglasno sprejel 

S K L E P  št. 10-5: 

Svet osnovne šole Žiri in VVE je seznanjen z začetkom postopka razpisa volitev predstavnikov v 

Svet Osnovne šole Žiri in VVE. Do konca meseca aprila bo predsednica ponovno sklicala sejo in 

nadaljevala s postopkom razpisa. 

 

 

K 7. točki dnevnega reda:  

Razno 

Ravnatelj je prevzel besedo in opozoril na gradbišče, ki ga imamo ob stari kuhinji zaradi gradnje 

novega oddelka vrtca in zbornice vrtca. Dela potekajo po načrtih, zaključena naj bi bila v juniju 

2025. Prosil je za strpnost in razumevanje zaradi zmanjšanega števila parkirišč. 

 

Povedal je še, da se je na prošnjo za donacijo sredstev, ki smo jo poslali v oktobru lanskega leta z 

namenom kritja stroškov šolskih tekmovanj, odzvalo 8 žirovskih podjetij. Prispevali so finančna 

sredstva v skupnem znesku 1.610 €. 

To so bili: LaPrina, Mapro, Mesarstvo Oblak, Metalika,, Modrijan, M Sora, Prevozi Pečelin in 

ŽustAl. Donatorjem smo poslali zahvalo. 

 

Mladi raziskovalci za razvoj Žirov imajo v letošnjem šolskem letu v delu 11 raziskovalnih nalog. 

Sodeluje 21 mladih raziskovalcev, pod vodstvom osmih mentorjev. Naloge bodo najprej 

predstavljene pred komisijo na šoli, konec tega meseca pa še na regijskem tekmovanju v BIC Naklo. 

Objavljene bodo tudi na spletni strani šole. 

 

V petek, 21.3. bomo imeli tehniški dan na temo ekologije. Učenci od 1. do 5. razreda bodo čistili 

pritoke reke Sore in okolico šole. 

 

27. 3. 2025 imamo napovedan redni inšpekcijski nadzor Inšpektorata za šolstvo. 

 

Delo na šoli poteka normalno. Soočamo se s povečanim številom bolniških odsotnosti, kar pomeni 

tudi več nadomeščanj. 

 

Pod točko Razno ni bilo drugih vprašanj in pobud.  

 

Ravnatelj je poudaril sprotno reševanje problemov in pozval predstavnike, da morebitne težave in 

vprašanja takoj javijo njemu na elektronski naslov, da ne čakajo na naslednji sklic seje. 

 

 

K 8. točki dnevnega reda:  

Ocenitev delovne uspešnosti ravnatelja v letu 2024 

Vabilu je bilo priloženo Poročilo ravnatelja o izpolnitvi programa za leto 2024 in pojasnila pri 

ugotavljanju redne delovne uspešnosti ravnateljev. Predsednica je prebrala okrožnico ministrstva. 

Za delovno uspešnost se lahko določi najmanj 2% in največ 5% njegove osnovne plače. Glede 

izjemno zaostrenih kadrovskih težav ter posledično povečanih obremenitev pri izvajanju dodatnih 

ukrepov za nemoten potek vzgojno izobraževalnega dela v letu 2024, ministrstvo svetom zavodov 

priporoča, da za redno delovno uspešnost ravnatelja, če ni bilo zaznanih nepravilnosti pri 

poslovanju, namenijo 5% letne mase njihove osnovne plače. 
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Svet šole je soglasno sprejel 

S K L E P  št. 10-6: 

Za redno delovno uspešnost ravnatelja za leto 2024 se Marijanu Žaklju nameni 5% njegove 

letne mase osnovne plače. 

 

Svet šole je soglasno sprejel 

S K L E P  št. 10-7: 

Po izvedeni oceni je bilo ugotovljeno, da je ravnatelj, Marijan Žakelj dosegel 100 % vrednosti 

meril za ugotavljanje dela plače za delovno uspešnost v letu 2024.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.30. 

Žiri, 7. 4. 2025 

 

 

 

Zapisala:       Predsednica Sveta OŠ Žiri in VVE: 

Damijana JESENKO CAPUDER    Vida PONDELEK 


